

香港中國婦女會中學  
申請中一學位（2021-2022）須知

本校於 2021-2022 年度僅餘少量中一學位，所以只接受於本年度小學六年級考獲全級成績首百分之十或以內名次之學生申請。

本校為使用英文作教學語言的學校，故請慎重考慮學生之語文能力，方作申請。

申請日期及時間：

2021 年 7 月 6 日 (星期二)

上午八時三十分至下午十二時三十分

申請辦法：

申請者須於 2021 年 7 月 6 日下午十二時三十分前向本校提交下列文件：

- (1) 申請信(請於信中寫上聯絡電話)
- (2) 身份証副本
- (3) 近照一張
- (4) 證明於小學六年級考獲全級成績首百分之十或以內名次的成績表或校方證明副本
- (5) 小學五、六年級成績表和所獲校外比賽獎狀副本
- (6) 「中一派位証」副本
- (7) 「中一派位選擇學校表格」副本

本校不設筆試，合資格學生將被即時安排進入首輪面試，成功通過首輪面試者，本校將電話通知及安排於當日下午二時至四時進行次輪面試。

本校主要根據學業成績、操行、課外活動及面試表現甄選及錄取學生。中一學位取錄結果將會電話通知有關學生，故毋須向本校查詢。

**Hong Kong Chinese Women's Club College**  
**Application for Secondary One Places (2021-2022)**

As the number of available Secondary One Places in 2021-2022 is limited, our school will ONLY consider applications from students whose **academic school results rank them in the top ten percent in Primary 6**. Parents are **strongly advised to consider the English standard of their children** before submitting the application because **English is used as the Medium of Instruction in our school**.

Application Date & Time:

6<sup>th</sup> July, 2021 (Tuesday)

8:30 a.m. - 12:30 p.m.

Application Procedure:

Applicants should submit the following documents to the school **before 12:30 p.m. on 6<sup>th</sup> July 2021**:

- (1) **Application letter (Please include contact telephone number)**
- (2) **Photocopy of Hong Kong Identity Card**
- (3) **One recent photo**
- (4) **Photocopies of Primary 6 school reports or other official documents indicating applicant's academic results rank him/her in the top 10 percent in the Primary 6 form.**
- (5) **Photocopies of Primary 5 and 6 school reports and the results of external awards**
- (6) **Photocopy of "Secondary One Allocation Form"**
- (7) **Photocopy of "Secondary One Choice of School Form"**

No written test will be required. Qualified applicants will be invited to attend the preliminary interview. Applicants who are successful in the preliminary interview will proceed to the final interview upon notification by the school. Final interviews will be conducted from 2:00 p.m. to 4:00 p.m. on the same day.

Applications will be considered according to applicants' academic results, conduct, extra-curricular activities and their performance in the interview. The school will notify the successful applicants of the Secondary One Places by telephone. **It is not necessary to make enquiries about the application.**